
Resume af bestyrelsesmødet 15.09.2021 

 

1. Generalforsamling. 

Afholdes 22. september kl. 19.30 
Scandic er booket. 
Dirigenten har sagt OK til datoen. 
Annonce 01.09.2021 
Ingen indkomne forslag 
På valg Søren og Torben 
Suppleanter Helge Møller og Palle Mathiesen 
 

2. Ferie på kontoret - principper 
 

Der bør som minimum være betjening på kontoret tirsdag kl 16-18 plus en ekstra åbningsdag pr. uge når 
ferien afholdes udenfor de store ferieperioder. 
Ferien skal være godkendt af formand eller bestyrelse i passende tid. Fx kan ferieplan fremlægges på 
bestyrelsesmøde hvert kvartal. 
 

3. Krav mod TDC i forbindelse med de massive problemer de påfører os. 
 

Vi oplever massive overgravninger af vores kabelnet. 
Dette foranlediges af TDC´s underleverandørs underleverandør som er polakker. 
Det er svært at tro de anvender de fremsendte LER-oplysninger ift antal overgravninger, og disse giver hver 
gang (de rapportere) anledning til ekstra arbejde hos os. Det er rigtigt kritisk. 
Der skaffes dokumentation for de skader som KK-Partner har udbedret, så vi kan gøre et samlet krav 
gældende. 
 
En af grundende til at vi har hyret ekstra hjælp ind, er på grund af dette – og vi bør som minimum kræve 
vores omkostninger for hans arbejde i erstatning. 
 
 

4. Udarbejdelse af folder. 
 

Det indstilles at vi udarbejder en infofolder, som kan omdeles til boligforeninger, ejendomsmæglere og evt. 
på adresser i vores område som ikke er medlemmer af DSA. 
 
Der udarbejdes et forslag til næste møde. 

 
5. Tilbud om ny kanal i vores Grundpakke. 

 
Et nyt selskab TV Fionia, som laver lokale udsendelser om Fyn, Har tilbudt deres TV-kanal gratis. 
 
Vi har plads i båndet og vil gerne indsætte kanalen på en ledig plads i Grundpakken. Fionia skal dog først sikre 
dokumentation på at kanalen ikke er omfattet af Copydan afgift. 
 
 


